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INTERPELACJA 

. 

Na terenie skteparku w Sierpcu są pęknięcia, a nawet szczeliny na  betonowej nawierzchni. 

Proszę o spowodowanie badania  nawierzchni w celu oceny jej stanu - ze względu na 

bezpieczeństwo  dzieci i młodzieży, którzy korzystają z tego parku. 
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